
 Bestyrelsesmøde GF Havstokken  

- 7/3 2023 

I mødet deltog: Michael Falk (formand), Christian Mogensen (kasserer) og Martin Strecker (sekretær) 

 

Dagsorden: 

1. Evaluering af generalforsamling 
2. Godkendelse af referat fra generalforsamling 
3. Fortov/græs 
4. Fartdæmpning 
5. Sommerfest 
6. Kommuneplan 
7. Kontingentstatus 2023 
8. Vedtægtsændring vedr. kontingent 
9. Hjertestarter 
10. Evt. 

 

 

 

 

Ad pkt. 1 – Evaluering af generalforsamling 

- Flot fremmøde. 

- Ang. Punktet om hastighed på Stokkemarkevej, fik bestyrelsen nogle gode input og nogle 

vinkler der ikke var overvejet. 

- Der kom flere gode initiativer som mundede ud i nye udvalg. 

- Der blev stillet spørgsmål til hvorfor budgettet 2022 var negativt. Bestyrelsen blev i tvivl, og 

kunne ikke svare på spørgsmålet under mødet. Der er blevet fulgt op på det nu, og det 

skyldes, at der allerede var budgetteret med et underskud. Dermed var det allerede 

forventet.  

 

Ad pkt. 2 – Godkendelse af referat fra generalforsamling 

Referatet er næsten rettet færdigt, og kommer ud snarest. 

 

Ad pkt. 3 – Fortov/græs 

Vi afventer foråret sætter gang græsset igen – Christian er i løbende dialog med entreprenøren ift. 

mulig manglende græsvækst på det genetablerede fortov. 

 

 



Ad pkt. 4 – Fartdæmpning 

Bestyrelsen diskuterer mulighederne, og undersøger yderligere hvad der skal til samt hvad det 

koster, at få sat et 30km/t anbefalet/blåt skilt op. 

- Martin undersøger prisen (indhenter tilbud) 

- Martin undersøger regler for placering af skilt. 

 

Ad pkt. 5 – Sommerfest 

På generalforsamlingen meldte ingen sig som ansvarlige for at planlægge sommerfesten. Vi 

efterspørger derfor om nogen kunne have interesse i at hjælpe med planlægningen. Festen bliver 

afviklet d. 9/9. Planlægningen indebærer bl.a.: 

- Booking af festtelt + borde og stole. Vi har de senere år brugt telte.nu, hvor både telt, borde 

og stole kan bookes. 

- Booking af mad + levering 

Hvis du er interesseret i at hjælpe med planlægningen, kontakt da Michael (formand). 

Hvis du har idéer, er alle forslag til hvordan sommerfesten afholdes selvfølgelig velkomne 

 

Ad pkt. 6 – Kommuneplan 

Kommuneplansudvalget forsøger at kontakte kommunen mhp. at indgå i dialog omkring processen, 

så vi kan planlægge vores aktiviteter derefter. 

 

Ad pkt. 7 – Kontingentstatus 2023 

Der mangler 11 indbetalinger af kontingent. Der sendes en rykker ud. 

 

Ad pkt. 8 – Vedtægtsændring vedr. kontingent 

Forslag om en præcisering samt en flytning af betaling af kontingent til hhv. 1. april og 1. oktober, 

således at eventuelt kontingentændringer kan nå at træde i kraft til betalingen d. 1. april efter 

generalforsamlingen i februar. Bestyrelsen udarbejder et forslag til en ændring af §5 i Love for 

grundejerforeningen ”Havstokken”. 

- Michael laver et udkast 

 

Ad pkt. 9 – Hjertestarter 

Garantien på hjertestarteren udløb d. 20/2. Christian var i dialog med firmaet ift. priser på en ny eller 

en brugt med garanti. Vi har valgt at takke ja til en brugt med garanti i 4 år til en pris på 6200kr. Den 

er allerede sat op, og den gamle er returneret i en byttehandel. Den nyankomne er en nyere model, 

som skulle være mere simpel. 

 



 

Ad pkt. 10 – Evt. 

Automatikker, ansvarsområder, faste opgaver i grundejerforeningen og logins. 

• Vi snakkede kort om at få nedskrevet diverse ansvarsområder mm. således det er beskrevet. 

Dette kan være ekstra gavnligt ifm. udskiftninger i bestyrelsen. Bestyrelsen tager dette op 

igen på næste møde. 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde - d. 24. maj. 

 

 

 

 

 

Mødet blev afviklet hos Christian 

Referent – Martin Strecker 

 

 


